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متن پرسش

بسم االله الرحمن الرحیم با سلام خدمت استاد عزیز تا چه اندازه باید در شب خوابید تا به کمال انسان

ضرر نزند ما نیم ساعت زودتر از اذان نمی توانیم بیدار شویم با این صحبت ایت االله قاضی می گوید

اگر می توانی شب را نخواب آیا مقدور است ؟ این که انسان را نابود و مریض الحال می کند

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: ما فعلا در حد خودمان بایدعمل کنیم تا انشاءاالله تجلیات الهی ظهور کند و

گسترهی عمل را احساس کنیم. موفق باشید


